
   Kreds II, Syd                               3. april 2018 
 
 

Emne  Referat fra Kredsbestyrelsesmøde 

Formål med mødet  Primære formål: 
At få Formanden klædt på til efterfølgende HB-møde med relevante 
bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder en åben 
dialog omkring eventuelle problemstillinger fra medlemmer/huse i 
Kredsens område. 
Sekundære formål: 
Orientering fra diverse møder.

Dato  Tirsdag, den 6. Marts 2018 

Sted  Spillemyndigheden Odense 

Tilstede  Anita B Illum, Kim Jensen, Tine Todsen, Martin Illum Rodam, 
Bjarne Andersen, Winnie W Andersen, , Stine Palmelund, Steen 
Lauridsen, Birgit Elnegaard, Jacob Bork Klitgaard, Peter Hansen, 
Eva Sandager Hansen og Peter Jørgensen 

Afbud fra   Torben Elian og Allan Christensen 

Referent  Peter D Jørgensen 

Ordstyrer  Jacob Bork Klitgaard 

Dagsorden (punkterne er 
prioriteret) 

 

1) Velkomst – (O) 
 
 

Anita bød velkommen.  
Gennemgik dagsordenen. Der blev godkendt. 

2) Opmærksomhedspunkter  Intet nyt  
Der holdes åbent hus for medlemmerne fra 11.30 – 12.00 
 

   3)  Nyt Skattevæsen‐ 
        Fra en til syv styrelser  

 

Fra sidste HB møde 
a. OK 18 generel orientering eller mangel på samme og 
misinformationer. 
DTS skal sponsorere en del af udgifterne til strejke 
Det blev foreslået at Allan på næste møde orienterer omkring 
regneark vedr. udgifter til strejke og lockout, hvad kommer det til at 
koste den enkelte. 
b. Status på flytninger Q 3 og Q 4, har været med på SU møde i 
fusions organisationen.



Skatteministeren gider ikke høre om afstande i forbindelse med 
flytninger. 
Opslag skal være mere skarpe – opslag for eksempel hver mandag. 
Interne og eksterne opslag hver for sig ? Merete Agergaard 
overvåger dette. 
Told påtænker internt opslag 
12 stillinger i Haderslev A/C ere foretrækkes. 
 
Det ny Skattevæsen 
Bordet rundt 
 
Tønder 
1.Nogle skal ud sidst på året, 60 nye kommer ind i huset – en del 
om flytninger. 
 
Ribe 
1. Erhvervsrestancer 8 skal til Middelfart 1.09.18 
2. Karin er utilfreds med Jette Quaade. 
 
Svendborg  
1. 2 personer tilhørende Jura har fået udsættelse med flytning til 
2020. 
 
Odense  
1. Første flytning Q 3 (Kundecentret) – nogle vil ikke med. 
2. Har haft første møde omkring indretning af Svendborg til KC – al 
indmad skal ud. 
 
Haderslev 
1. 3 enheder skal flytte 1.10.18 – Hvad kan man bruge af 
værktøjskassen –Inddrivelse ved ingenting. 
2. Værktøjskassen – der er 4 ”gamle” til at oplære 5 nye + 2 
yderligere – det hænger ikke sammen. 
3. Vurdering har blandet afdelingerne – alt er kastet op i luften – 
både gamle og nye. 
 
Middelfart 
1. Der er ros til arbejdsmiljøudvalget for deres skrivelse til 
direktionen herunder Merete Agergaard. 
 

4) HB‐dagsorden (D‐B)  
 
 
 
5) Orientering fra 
valgenhederne, koordinerende 
TR, kompetence og arbejdsmiljø 
(O ‐ D) 

Diskuteret for og imod fusion mellem FTF og CO10 
 
 
 
Tønder 
1. Ansat 77 – 52 eksterne 21 interne. 14 fra Tønder + 4 
funktionschefer. 
60 mere den 1.10.18. 
2. Erhvervsrestancer nedlægges – kun 1 tilbage. 
3. Helle Lundquist på vej rundt 
4. Generalforsamling 23.03.   
 



 
 
Svendborg 
1. Har haft generalforsamling 27.02.2018 hvor Jørn Rise, Ole 
Pedersen, Jan Nørner deltog. 
2. Planlægger ny møderunde omkring CV-skrivning. 
 
Odense 
1. Generalforsamling i dag – den 6. marts 2018.  
 
Haderslev 
1. Generalforsamling tirsdag – Anita kommer på besøg 
2. Vurdering udtaget til Strejke 
 
Middelfart 
1.Generalforsamling 20.03.2018, Jørn, Allan og Jan deltager. 
Ændring af vedtægter vedr. personvalg. 
 
Spillemyndigheden 
1.  Jobopslag i Ålborg 177 ansøgere – 10-12 interne. 
2. Medlemsmøde 18.04.2018 Anette og Jan fra forbundet deltager. 
 
Koordinerende 
 
Udland Kim Jensen 
1. Møde næste onsdag, har deltaget i møde i februar hvor 
vandringsveje blev drøftet. 
2. Opslag: 3 i Odense, 5-6 i Århus/Randers, 3 Tønder/Haderslev, 8 i 
Høje Taastrup og 4 i Fredensborg. 
 
Kundeservice Kim Jensen 
1. Har været til dialogmøde med Karin Bergen og Karoline 
Klaksvig. 
a. Noget omkring flytninger og adresser der ikke er fyldt op. 
Flytning fra Odense til Svendborg? Jura bliver siddende i 
Svendborg. 
b. Der mangler opgaver indarbejdet i landkortet. 
c. SU i person – der kommer noget officielt inden 1.07.2018. 
d. Proces omkring løntillæg – samme koncept som sidste år. 
Beløbsstørrelser 10.000 kr. 
 
Borgere Tine Todsen 
Har dialogmøde med underdirektør fredag. 
 
Told 
1. Dialogmøde i sidste uge omkring samarbejdsstruktur hvor Kim 
og Stine deltog. Kim og Stine sidder i SU. 
2. 2 nye direktører tiltræder 1.april 2018. Kontorchef for staben er 
tiltrådt. 
3. Tillægsstørrelserne er 15.000 på engangstillæg og 12.000 på 
varige tillæg. Har drøftet SU-struktur. Jan Nørner forhandler tillæg 
for TR. 
 



 
 
Motor Winnie W Andersen 
1. Fyraftensmøde i Ålborg i aften. Direktør fortæller om 
arbejdsopgaver p.t. 80 tilmeldte. 
2. Evaluering af opslag der var 466 eksterne ansøgere, 8 er ansat. 
Der var 32 interne ansøgere heraf blev 20 ansat. 
Man skal undgå for brede opslag.   
Nogle interne ansøgere har fået telefonisk afslag. 
3. Ansat i alt 62, 40 interne og 22 eksterne. 
4. Der er sættemøde på tirsdag den 13. marts 2018. 
 
Kompetenceudvalg 
1. Møde den 12.02. 
Her diskuterede man bl.a. Campus og forbedringer af det. 
Værktøjskassen blev drøftet og vi er enige om at TR skal være oppe 
på mærkerne. 
Husk at vi kan bruge op til ½ time på medlemsmøder uden at skulle 
bede om tilladelse. 
PULS og 1:1 samtaler husk grundig forberedelse og at 
medlemmerne bør sætte ledelsesværktøjerne i spil. 
Sørg for at medlemmerne får en ”second opinion” på 
ansøgninger/CV. 
 
 

6)  Eventuelt 
 

1. Rådighedsbeløb 180 kr. pr. medlem pr. år. 
2. Fyraftensmøde i Odense hvor Svendborg og evt. Middelfart 
deltager, tanken er at vi efterligner Motor i Ålborg, således at alle 
opgaver der er repræsenteret på Fyn dækkes af 1 
direktør/underdirektør. Tidspunkt mv. diskuteret. Vi vender tilbage 
snarest. 
 
Næste møde i Ribe den 9.04.2018 kl. 09.30 

Referent  
  

Peter D Jørgensen 

   

 
 
    
 
 
 
 
  


